
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 11. 2. 2016
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 26.3.2016 � 10:59:51

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Pavel Babor, Jaroslav Bulín, 
Omluveni: Zdeněk Rom, Marie Košařová, 
Hosté: Jaroslava Romová

Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 
1. zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2016, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 
5 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
Program: 
1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Kontrola usnesení z minulé schůze
4. Církev požadavek ohledně obecních pozemků
5/ Smlouva o dopravní obslužnosti
6/Oprava WC na úřadě
7/ Příspěvek na Babybox
8/ Informace o žádosti na rozhlas  a nabídky firem
9/ Závěrečná zpráva o inventarizaci majetku
10/ Různé a diskuze
- odbahnění rybníka
- plán financování vodovodů
- finanční kontrola
- oprava "hasičské" maringotky
- energetický audit budovy
- rozbory odpadních vod
- nabídka solárního obecního osvětlení
11/  Usnesení a závěr

Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
p. L. Bulín. Bylo konstatováno, že usnesení z minulého zasedání jsou splněna nebo průběžně
plněna.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 4/ Starosta informoval, že církev prostřednictvím svého právníka vyzvalo znovu obec k navrácení
již dříve zmiňovaných pozemkůparc. číslo 770/1, 770/2 a 1602 o celkové rozloze 13500 m2.
Vzhledem k radě právníka Petra Šlaufaz kanceláře pana doktora Švejkovského v Plzni (  "Jak jsem
již uváděl, pro posouzení toho, zda se obec Kralovice stala oprávněným vlastníkem předmětných
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pozemků (které pak v důsledku oddělení od obce Kralovice získala obec Bílov, je významná pouze
skutečnost, zda obec Kralovice s předmětnými pozemky k rozhodnému datu, tj. k 24.5.1991,
hospodařila. Jestliže tomu tak je, pak církev nemá nárok na vrácení předmětných pozemků, neboť
vlastnické právo přešlo ze státu na obec. Skutečnost, že vlastnické právo k těmto pozemkům bylo do
KN zapsáno až v roce 1993, není významná. 
Domníváte-li se, že obec skutečně s těmito pozemky k rozhodnému datu hospodařila, pak pozemky
církvi nevydávejte, neboť na ně nemá nárok.

S pozdravem, Mgr. Petr Šlauf, 7. 12. 2015 Petr Slauf- slauf@aksvejkovsky.cz") 
se zastupitelé rozhodli pozemky i vzhledem k hrozbě soudního řízení nevydávat, neboť si nejsou
zcela jisti, zda by to bylo oprávněné a nechtějí svým rozhodnutím poškodit obec.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 5/ Starosta informoval zastupitele o podepsání smlouvy o dopravní obslužnosti s Plzeňským
krajem. Obecní podíl na dopravní obslužnosti činí 1600,- Kč/rok. Zastupitelé zpětně s podepsáním
smlouvy souhlasili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 6/ Starosta navrhl, aby obec rekonstruovala WC na obecním úřadě, neboť již nevyhovují.
Zastupitelé souhlasili a shodli se, že osloví pana Jaroslava Horkého a pana Stanislava Černého, aby
dali své cenové nabídky. Oba jmenovaní budou pozváni na čtvrtek 18. 2. 2016, kde jim zastupitelé
sdělí své požadavky.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 7/ Starosta informoval přítomné, že obdržel žádost o příspěvek na babybox. Zastupitelé již v
minulosti příspěvek poskytli, a protože se domnívají, že tyto peníze jsou smysluplně využity,
odsouhlasili jednorázový dar na pořízení nového babyboxu ve výši 2000,- Kč. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 8/ Starosta dále informoval o podání žádosti z programu POV PK na rekonstrukci obecního
rozhlasu. Byly osloveny tři firmy, které zašlou své cenové nabídky. Zastupitelé vzali informaci na
vědomí.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 9/ Předseda inventarizační komise Pavel Babor přednesl zprávu o inventarizaci majetku a
závazků k 31. 12. 2015. Zastupitelé zprávu schválili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 10 Diskuze a různé
- Starosta informoval o úvahách o odbahnění rybníka před čp.14. Rozvinula se diskuze, z níž
vyplynulo, že musíme zjistit napřed sílu přítoku a náročnost akce, zda by stačilo odbahnění a
vysypání dna rybníka bílým pískem a podobně. Tento bod jednání proto zastupitelé zatím odsunuli.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta dále zastupitelům představil připravený Plán financování obnovy obecního vodovodu s
časovým výhledem na 10 let, kdy obec každý rok odloží stranou částku 152 tisíc Kč. Zastupitelé Plán
financování obnovy vodovodu Bílov schválili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta dále informoval o provedené finanční kontrole ze strany Plzeňského kraje - bez závad.
Poděkoval proto účetní, paní Romové, za dobrou práci. Zastupitelé vzali informaci na vědomí.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- starosta pak navrhl, aby obec zaštítila a finančně podpořila opravu "hasičské" maringotky, kterou
obec získala v loňském roce jako klubovnu pro mladé hasiče a ostatní mládež ze vsi. Zastupitelé
souhlasili a navrhli, aby byl osloven kvůli pomoci pan Miloslav Reitl.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta dále informoval, že obec bude povinna pořídit energetický audit budovy čp. 39. Zastupitelé
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souhlasili a pověřili starostu realizací.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Starosta informoval, že obec je povinna provádět rozbory odpadních vod. Navrhl oslovit laboratoře
Vodárny Plzeň v Jateční ulici v Plzni, na kterou má reference od některých dalších starostů z
Mikroregionu Kralovicko. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- Dále starosta informoval o nabídce solárního obecního osvětlení od firmy Eurobyt plus. Zastupitelé
se rozhodli vyzkoušet jednu tuto nabízenou lampu na budově obecního úřadu.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- co se týká znečišťování vozovek provozem Bílovské zemědělské a.s., informoval starosta, že bude
jednat s představiteli společnosti koncem března. Zastupitelé vzali informaci na vědomí.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel
- starosta informoval o snaze znovu vzkřísit "staročeské máje", které se v Bílově a okolních obcích
tancovaly naposledy v 80. letech. Zastupitelé souhlasili s případnou podporou akce.
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Protože nebylo dalších příspěvků, starosta uzavřel zasedání a navrhl následující usnesení:
1. usnesení zastupitelstva obce Bílov ze dne 11. 2. 2016:
1/ 2016 - zastupitelé schvalují nevydání obecních pozemků parc. číslo 770/1, 770/2 a 1602 o celkové
rozloze 13500 m2 církvi bez soudního rozhodnutí
2/ 2016 - zastupitelé schvalují smlouvu o dopravní obslužnosti uzavřenou mezi obcí Bílov a
Plzeňským krajem
3/ 2016 - zastupitelé schvaluji rekonstrukci WC v čp. 39
4/ 2016 – zastupitelé schvalují příspěvek na babybox ve výši 2000,- Kč
5/ 2016 - zastupiteléschvalují žádost o příspěvek z POV PK na rekonstrukci obecního rozhlasu
6/ 2016 - zastupitelé schvalují Plán financování obnovy vodovodu Bílov
7/ 2016 - zastupitelé schvalují zprávu o provedené finanční kontrole 
8/ 2016 - zastupitelé schvalují opravu "hasičské" maringotky
9/ 2016 - zastupitelé schvalují závěrečnou zprávu o provedené inventarizaci majetku a závazků k 31.
12. 2015
10/ 2016 - zastupitelé schvalují provedení energetického auditu a rozboru odpadních vod i instalaci
lampy solárního pouličního osvětlení od firmy Eurobyt plus na čp. 39 
11/ 2016 - zastupitelé souhlasí s pořádáním staročeských májů a s případnou podporou akce.

Zapsal dne 11.února 2016	Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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